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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  19/07/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

            2) Υπουργό  Οικονομικών 

             

 

ΘΕΜΑ:  «Ξεχασμένοι οι έφεδροι αξιωματικοί  που πολέμησαν τον 

‘Αττίλα’» 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Δυστυχώς ακόμα αναμένουν οι Έφεδροι Αξιωματικοί που πολέμησαν τον 

«Αττίλα» στην Κύπρο την καταβολή τιμητικής σύνταξης, ύψους 

διακοσίων (200,00) ευρώ , όπως αυτοί προβλέπεται και για τους λοιπούς 

στρατεύσιμους.  

 

Σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 4714/20 προβλέπεται η ισόβια τιμητική 

σύνταξη (αφορολόγητη και ακατάσχετη) για τους οπλίτες που διαθέτουν 

πιστοποιητικό Ζώνης Πρόσω, εκδοθέντος από το Υπουργείο Εθνικής 

Άμυνας, λόγω της συμμετοχής τους στα γεγονότα της Κύπρου (1964,1967 

και 1974).  

 

Το  Γενικό Λογιστήριο το Κράτους ερμηνεύοντας τη λέξη «οπλίτης» αντί 

για «στρατεύσιμος», φέρεται να αποκλείει από την τιμητική σύνταξη τους 

Εφέδρους Αξιωματικών που δεν θεωρούνται ούτε οπλίτες αλλά ούτε 

μόνιμα στελέχη που πολέμησαν στην πρώτη γραμμή.  

 

Το Υπουργείο Οικονομικών σε απάντηση επί επιστολής του Γενικού 

Λογιστηρίου του Κράτους, το οποίο έθετε το ανακύψαν θέμα, φέρεται να 

απήντησε θετικά τον περασμένο Μάρτιο. Ωστόσο, έχουν παρέλθει 
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τέσσερις (4) μήνες έκτοτε  δεν έχει αλλάξει τίποτα και οι Έφεδροι 

Αξιωματικοί συνεχίζουν να μην λαμβάνουν την τιμή που δικαιούνται. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι για την καθυστέρηση της άνω τιμητικής παροχής 

είχε κατατεθεί προς τα συναρμόδια Υπουργεία και η υπ’ αριθμ. 2887/22-

12-2020 ερώτηση, χωρίς ωστόσο η Κυβέρνηση να επιλύσει τα τιθέμενα 

ζητήματα.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται  οι  Υπουργοί: 

1) Που οφείλεται η καθυστέρηση καταβολής της άνω τιμητικής 

παροχής στους «οπλίτες», καθώς ακόμη και σήμερα πολλοί 

δικαιούχοι εκφράζουν την απογοήτευση τους, διότι ουδέποτε την 

έλαβαν; 

2) Εφόσον, προτίθεσθε να συμπεριλάβετε και τους Εφέδρους 

Αξιωματικούς στην άνω διάταξη περί απονομής τιμητικής 

σύνταξης, για ποιο λόγο υπάρχει αυτή η καθυστέρηση; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε άμεσα, προκειμένου να αποκαταστήσετε 

αυτή την αδικία που ταλανίζει τους Έφεδρους Αξιωματικούς; 

                                       Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




